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Z A P I S N I K 
s 39. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 2. lipnja 2014. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica JUO, 
Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, 
Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne 
knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Nikola Muvrin, direktor 
“Risnjak-Delnice” d.o.o., Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića Hlojkica Delnice, Tomislav 
Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đjulio 
Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportkskog 
centra, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričao gradonačelnik Ivica Knežević. 
 

TOMISLAV MRLE 
- Privesti kraju aktivnosti s prošle sjednice Gradskog vijeća – potpisi donesenih akata, zapisnik, 

nadzor, a vrše se pripreme i za 7. sjednicu Gradskog vijeća. 
- U tijeku su aktivnosti vezane za cijepanje zemljišta za Knjižnicu. 
- Potrebno je izvršiti uvid i analizu u svezi naplate parkiranja, a vezano uz dopis Udruženja 

obrtnika. 
- Dogovoriti i koordinirati da se dovrši sve što je potrebno za zaštitu na radu. Procjena je 

napravljena, djelatnici su obavili liječnički pregled, preostaje polaganje zaštite od požara. 
- Redovita mjesečna izvješća prema Županiji u svezi socijale. 
- Rad na Besejdi. 
- Čekamo odobrenje HZZ za volontiranje. 
- Izraditi pozive za javna priznanja s Odborom za sport, Odborom za financije i Komisijom za javne 

potrebe te, vezano uz Odluku o socijalnoj skrbi sazvati Odbor za socijalu, radno tijelo koje je 
radilo na odluci, te Odbor za financije. Na traženje zamjenice potrebno je pozvati i predstavnika 
Savjeta mladih.  

 
GORDANA PISKAČ 

- S nadzorom i izvođačem radova dogovoriti obilazak proizvođača opločnika i odabrati opločnike.  
- Pripremiti i sabrati troškove izgradnje fontane, ukoliko bi se fontana gradila potrebno je pripremiti 

natječaj. 
- Pregled okončanih radova u Dedinu – ovjera situacije. 
- Sutra je savjetovanje na temu komunalnog gospodarenja. 
- Nakon što su donesene odluke vezane uz prostorne planove slijedi predaja kompletne 

dokumentacije izrađivaču planova, sve se mora uvesti, srediti i poslati na razne adrese. 
- U petak je trebao biti sastanak s direktorom Komunalca radi radova u Supilovoj ulici, predaja 

imovine vodnih građevina i donošenje potrebnih odluka koje treba uskladiti na nivou vlasnika 
Komunalca. 

- Dovršenje popisa čestica – HT vezano za ugovor o pravu služnosti. 



- Očekujemo elaborat cijepanja za Kendar kako bismo ga uputili DUUDI na potpis i ministarstvu na 
suglasnost. 

- Supilova: krenulo se sa drugom stranom što se tiče vode, javne rasvjete, HT. Vrijeme im nije 
naklonjeno ali poslovi idu. 

- U barutani je još jedno brojilo, pitanje je da li isto iskopčati ili ne. Stav je Kolegija da situaciju 
treba riješiti na miran način ukoliko je brojilo prijavljeno.  

 
DARIO MEDVEDEC 

- Subotnji kros Novog lista u Brodu na Kupi: bilo je preko 400 takmičara i posjetitelja, sve je bilo 
po planu i programu, reakcije posjetitelja su pozitivne i možemo biti zadovoljni obzirom da se 
GSC prvi puta uključio u pomaganje i organizaciju manifestacije. 

- Najavljena je sjednica Nadzornog odbora za petak ili početak sljedećeg tjedna s puno tema. 
- Sa Turističkim uredom, gospođom Vučenik Šostik, obavljaju se poslovi vezani uz dolazak 

Turističkog kataloga 6. 6., definirali smo poziciju i pokušat ćemo napraviti jednu dobru 
prezentaciju Kaštela i cijelog područja. 

- Nastavljaju se aktivnosti oko događanja i obavljeni su razgovori vezani uz Can-Am Adventure, 
dobivena je suglasnost HŠ i lovaca da možemo odraditi promotivne vožnje. Nastojat će se 
sudionike zadržati 2 dana, stoga će im se ponuditi da prespavaju, a drugi dan bi bila još jedna 
vožnja na dionici Brod Kupa, Iševnica, Skrad, obilazak Zelenog vira. Za sada je dobar interes. Sve 
ćemo popratiti koncertom, događanjima na bazenu.  

- Pripremljen je dopis za Općinu Čavle, Gradu Delnice i PGŽ a tema je obrazloženje razloga zašto 
bi Kaštel Zrinski prešao pod nadležnost Prirodoslovnog muzeja Rijeka što bi se trebalo dogoditi 1. 
srpnja. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Uz redovite aktivnosti uredit će se krug, kositi trava, čistiti, održavati oprema  i sve ostalo. 
- Većih događanja nema ovaj tjedan. 
- Na pitanje Gordane Piskač postavljeno na prošloj sjednici – obzirom da Grad Delnice investira u 

opremu DVD-a koju koristi JVP i koja se amortizira, da li se naplaćuju usluge trećim licima – 
odgovorio je da se naplaćuje primjerice rušenje stabala, vožnja vode i slično, a sve prema odluci 
Upravnog odbora DVD-a. Intervencije se, iz razloga solidarnosti vatrogasaca, ne naplaćuje. 
Osvrnuo se na račun koji je dogovoren krajem godine a koji se odnosi na kićenje jelke na placu. 
Navodi da je račun ispostavljen u dogovoru s Gradom, a za taj posao i Gorska služba spašavanja 
dobila je određena sredstva. Nadovezala se zamjenica gradonačelnika rekavši da vatrogasci na 
intervenciju svugdje idu besplatno dok za ostale poslove postoji cjenik. Također je naglasila da 
JVP za Grad neke poslove odradi bez naplate. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Počinju upisi u vrtić što će se objaviti na web stranici. Po novom zakonu upisi traju 30 dana i neće 
biti problema, jedino će biti veći interes za jaslice nego što imamo mjesta. Možemo upisati 7 
djece. Imamo jedno dijete s posebnim potrebama za što nam treba medicinska sestra i pedagog u 
stručnom timu za što s u potrebna sredstva. Navodi da se, broj djece u skupini u kojoj je dijete s 
posebnim potrebama, smanjuje za dvoje. Ističe problem bolovanja u Vrtiću kojih u zadnje vrijeme 
ima puno te će biti potrebno zaposliti zamjene do povratka djelatnica s bolovanja. Đulio Jusufi 
rekao je da se u rujnu predviđa rebalans kojime bi se sredstva za tim  mogla osigurati. 

- Što se tiče rada Vrtića u srpnju i kolovozu, prema popunjenim upitnicima iskazan je interes 
roditelja za rad Vrtića u tim mjesecima, što će stvoriti problem korištenja godišnjih odmora 
djelatnika ove ustanove. 

- Napravljen pečat s grbom RH. 
 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Jučer je bio rok za raščistiti viškove iz poslovnog prostora kako bi se isti pripremilo za info točku. 
- Pripremaju se kvartalni, opći financijski pokazatelji za članove Nadzornog odbora koji se sastaje u 

četvrtak. 
- Pripremit ćemo s GSC sve predradnje za izložbu Kataloga koji stiže u Kaštel. 



- Kreću dogovori usklađenja i pripreme s dionicima sudjelovanja u programima i rasporedima 
obveza za Dan Grada i Župe. 

- Prijaviti statistički promet za protekli mjesec 
- Ventili bojlera su popravljeni, zamijenit će se lampe koje su svojedobno uzrokovale i požar, 

obratiti se moramo za sanaciju terase kontra promakanja u poslovni prostor gdje će biti info točka.  
 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Čišćenje Crnog Luga.  
- Vrši se redovna sadnja. 
- Košnja se održava. 
- Skulptura – gospodin Burić dolazi u srijedu i sa njime će se definirati postava skulpture u blizini 

benzinske postaje INE.  
- Krenut će se s montažom skele na Radničkom domu, potrebno je odabrati boju krova. 
- Emisija na radiju – bio je upit rukohvata prema lovačkom domu. To su gradske stepenice te će se 

rukohvat napraviti. 
- Katarina Mihelčić navodi da Risnjak mora organizirati dežurnu službu vezano uz praćenje 

utakmica na gradskom trgu, a bilo bi potrebno i  prefarbati klupe.  
 

DAVORKA GRGURIĆ 
- Sređivanje evidencije i rješavanje zaostataka vezano za naknadu za nezakonito izgrađene zgrade, 

te komunalni doprinos i posebne uvjeti gradnje. 
- Supilova – javna rasvjeta je krenula, vrše se dogovori I koordinacija s izvođačem.  
- Sutra je savjetovanje vezano za naknade za nezakonito izgrađene zgrade. 
- Kontrola radova koje je izvršio Belobrajdić. 
- Uvođenje u posao izvođača u Ulici A.G.Matoša. Kad planiramo investiciju ili izvođenje radova 

imamo sredstva za to koja su predviđena, rezervu te određene mogućnosti što unutar toga 
možemo. Svaki projekt može biti obiman, raskošan ali za to treba puno sredstava. Dogodilo se 
dosta neugodnih situacija sa strankama u Kamenitoj jer smatraju da možemo raditi čuda a imali 
smo određena sredstva, u tom smislu ljude ne mogu uvjeriti zašto se nije napravilo još nešto. U 
A.G.Matoša će vjerojatno biti isto tako jer je planirana samo cesta s ivičnjacima i ništa drugo jer 
nemamo novaca. Nogostupi, pristupne rampe, zelene površine se neće izvoditi.  

- Dobivena je ponuda za materijal za javnu rasvjetu oko dvorane što košta cca 12.000 kn s PDV-
om. Dali smo 2 stupa javne rasvjete iz Supilove da se iskoriste, GSC će ih prefarbati, dati će 
građevinske radove i montiranje a mi bismo sufinancirali projekt s materijalom. 

- Komunalni redar radi uobičajene poslove: ugovori o zakupu javnih površina, prometno redarstvo, 
hvatanje pasa i mačaka što je sve nepredvidivo. 

- Analiza provođenja projekta naplate parkiranja. 
- Ugovori o zakupu terasa, sređivanje imovinsko pravnih poslova vezano za zagrade u ulicama 

pjesnika, odabir najpovoljnijih ponuditelja za zakup poljoprivrednog zemljišta, dogovor o 
implementaciji projekta slobodnog pristupa internetu, komunalna naknada. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Ministarstvu će se poslati Ugovori za nabavu knjiga. 
- Uputit će se molba Gradu za doznaku sredstava za knjige. 
- Rad s korisnicima, uvođenje novih knjiga, stručenje, popisano je dosta knjiga koje su zadnjih 3 

godine otpisivane, napravljeno je skladište u “mesnici”. 
- Otići u knjižnicu OŠ zbog promjene udžbenika.  
- Obići će se korisnici staračkog doma. 
- Planiranje obilježavanja obljetnice (književne večeri, izložba fotografija, stručno predavanje….) 
 

ĐULIO JUSUFI 
- Sklapanje ugovora za osiguranje vozila. 
- Kontinuirano se radi na bagatelnoj nabavi za osiguranje imovine. 
- Obračun, isplata plaće. 



- Ovrhe. 
- Ministarstvo financija – fiskalna odgovornost – slanje potrebvne dokumentacije 
- Energetska učinkovitost – redovito praćenje 
- Projekt E-županija. 
- Dobava širokopojasne mreže. 
- Poslovna zona Kendar. 
 
 

Dovršeno u 8,53 
 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.iur. 

 


